
وعـده هـای تبلیغـاتی در فوتبـال
استان

مرد سرمایه داری در شهر زندگی می کرد اما به هیچکس ریالی کمک نمی
کرد. فرزندی هم نداشت و تنها با همسرش زندگی می کرد.

در عوض مرد قصابی در آن شهر بود که به نیازمندان گوشت رایگان می
داد. روز به روز نفرت مردم از شخص سرمایه دار بیشتر می شد .مردم

هر چه او را نصیحت می کردند که این سرمایه را برای چه کسی می
خواهی در جواب می گفت نیاز شما ربطی به من ندارد برویداز قصاب

بگیرید . تا این که مریض شد و احدی به ملاقاتش نرفت و در نهایت در
تنهایی جان داد. هیچ کس حاضر نشد به تشییع جنازه او برود . همسرش

به تنهایی او را دفن کرد. اما از فردای آن روز اتفاق عجیبی در
شهر افتاد. دیگر قصاب به کسی گوشت رایگان نداد . او گفت کسی که

پول گوشت را پرداخت می کرد دیروز از دنیا رفت.
هیچ وقت زود قضاوت نکنیم .صرف این که طرفدار یک فرد و یا یک
جریان هستیم و یا از عنایات فردی سال ها برخوردار شده و راه

پیشرفت و ترقی را یک شبه طی کرده ایم چشم بسته قضاوت نکرده و
حقایق را زیر پا نگداریم و به خاطر میز و صندلی ریاست و

برخورداری از نعمت های آن حمله ناجوانمردانه به دیگران را در
دستور کار قرار نداده و بدون ترس از خداوند و برخلاف ندای وجدان
پرده بر روی واقعیت ها نکشیده و با استفاده از برخی امکانات از
جمله فضای مجازی در تخریب چهره ها و به کرسی نشاندن حرف خود تلاش

نکنیم.
هم زمان با نوشتن این مطلب خود را آماده کرده ایم که فدائیان و
مخلصان این و آن دوباره قد علم کنند و انواع تهمت ها را نثار ما
بکنند تا بلکه بتوانند بر خلف وعده ها لباس واقعیت بپوشانند و به

بهره برداری های خود از آشفته بازار حاکم بر فضای موجود ادامه
بدهند .

خدا را شکر که مشت مدعیان قانون مداری و منفعت طلبان ورزشی به
مرور باز شده و مردم و هواداران ورزش با عملکرد،رفتار و نوع

گفتمان آنها آشنا شده و دیگر کمتر تحت تاثیر حرف های آنها و حملات
و رفتارهای ناجوانمردانه طرفدارانشان قرار می گیرند.

وفای به عهد
یکی از مواردی که در دین اسلام مورد تاکید قرار گرفته است وفا به
عهد می باشد. مومن وقتی متعهد می شود کاری را چه در فضای سیاسی
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،اجتماعی و چه خانوادگی و خلاصه در هر حوزه ای دیگر انجام دهد،
باید به این معنی توجه داشته باشد که وفا به عهد امری واجب و لازم

است.
در قرآن مجید و در سوره مومنون آمده است: “مومنان آنها هستند که
امانت ها و عهد خود را مراعات می کنند “و خداوند در سوره بقره
نیز می فرمایند: “نیکوکاران کسانی هستند که به عهد خود وفا می

کنند”.
از مولای متقیان حضرت علی(ع)نقل شده است که فرمود:”بر دوستی کسی
که به عهد و پیمان خود وفا نمی کند اعتماد نکن”. و باز علی علیه
السلام در فرمان خود به مالک اشتر نوشته اند :”به پرهیز از این که
به مردم وعده بدهی و تخلف کنی زیرا(تخلف از وعده)موجب خشم خدا و

مردم خواهد شد “.
و اما بحث فوتبال استان و نماینده آن در لیگ کشوری این روزها جای

خاصی در بین ورزشی های منطقه به خود اختصاص داده است. برخی ها
اعلام آمادگی کرده اند که در صورت مساعدت مسوولین استان افتخار

بدهند و زحمت تقبل نمایند و در فوتبال ما تیم داری نمایند . جمعی
دیگر در به در به دنبال حمایت کننده مالی می گردند تا به توسط

سرمایه آنها خود را ناجی فوتبال اردبیل معرفی کنند و برای
فردایشان نسبت به جمع آوری رای اقدام کنند و برخی ها نیز که

واقعا به فوتبال علاقه مند هستند و سربلندی آن را خواستار هستند
ناخواسته تحت تاثیر حرف های برخی ها قرار گرفته و میدان داری می

کنند.
در هفته ای که گذشت رئیس سابق هیات فوتبال استان بعد از سفر به

استان آذربایجان شرقی و دیدار با رئیس فدراسیون وعده ای به
فوتبالی های استان داد که همچنان از عملی شدن آن خبری نبوده و

نیست.
در حالی که ورزش اردبیل با میزبانی رقابت های والیبال انتخابی
جهان روزهای خوشی را پشت سر می گذاشت به یکباره خبری از هیات
فوتبال استان و رئیس سابق آن در جامعه ورزشی به شرح زیر منتشر

شد(نقل به مضمون):
رئیس سابق فوتبال استان برای احیای تیم داری و حضور مجدد

تیم فوتبال استان در لیگ دو امشب در تبریز با مهندس تاج رئیس
فدراسیون جلسه مهمی را برگزار کرد .

طی تماس تلفنی با رئیس سابق در خصوص جلسه امروز وی این جلسه را
بسیار مهم دانست و گفت:این جلسه به نفع فوتبال استان بوده و
نتیجه آن ظرف دو روز آینده به اطلاع جامعه فوتبال استان اعلام

خواهد شد.(نقل از کانال رسمی نماینده فوتبال اردبیل).



دو روز که نه نزدیک به ده روز از آن وعده می گذرد . خبر خوش چرا
اعلام نمی شود؟اگر امکان تحقق این خبر وجود نداشته آقایان چرا با
عجله آن را اعلام و در تماشاگران و هواداران توقع ایجاد کردند؟با

مردم باید روراست و صادق بود. باید بگویند که به چه دلیلی آن
وعده را داده اند و به چه علتی در جهت تحقق آن در موعد مقرر

اقدام ننموده اند؟
بارها لیستی از وعده های داده شده در شش سال گذشته در فوتبال

استان را بیان کرده ایم و این یکی نیز به آن لیست  اضافه شد ولی
متاسفانه کسی نیست که بیاید و بگوید آقایان به چه دلیل با افکار

عمومی بازی می کنند؟ آیا عدم توان و قدرت عملی نکردن وعده ها
دلایل بارز از عدم توانایی در اداره یک پست و مقام نبوده و

نیست؟چگونه است که برخی ها برای سوابق مدیریتی یک کاندیدا زمین و
زمان را به هم می دوزند ولی در ارتباط با عدم برخورداری از توان
مدیریتی و عمل نکردن به وعده ها حرفی نمی زنند و کاری نمی کنند؟
فوتبال اردبیل نیازمند به مدیریت کسانی است که توان و قدرت لازم

برای تحقق همه وعده های داده شده را داشته باشند. افرادی باید در
فوتبال اردبیل سکاندار باشند که صادق،راستگو،بدون حاشیه و عاشق
به فوتبال باشند. افرادی که اعتقادبه باند بازی و توجه بیشتر از
حد به تعداد انگشت شمار فدایی نداشته باشند و در نهایت افرادی که
بتوانند همه فوتبالی ها را در زیر یک سقف جمع بکنند و طرفدار خرد

جمعی باشند.
و در نهایت بجاست که آقایان حقیقت وعده داده شده را بیان بکنند
تا فوتبالی های اردبیل بدانند که چه کسانی برای فوتبالی های این
استان وعده سرخرمن می دهند و به نوعی می خواهند با سرگرم کردن

آنها برای خود موقعیت مناسب فراهم کنند و به دوستان و
اطرافیانشان توجه بیشتر کرده و فرصت های زیادی فراهم بکنند.


